
Oświadczenie złożone 

przez senatorów Halinę Biedę i Beniamina Godylę 

na 66. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 sierpnia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z licznymi prośbami i skargami ze strony mieszkańców apelujemy o zwiększenie liczby 

pociągów Intercity, które mogłyby przejeżdżać przez stację Kędzierzyn-Koźle. 

O połączenia z Kędzierzyna-Koźla do Krakowa i Wrocławia postulują od lat władze samorządowe. 

Prośby te nie zostały uwzględnione w nowym rozkładzie jazdy, mimo że niedawno została zmodernizowana 

linia kolejowa z Kędzierzyna-Koźla zarówno w kierunku Gliwic, jak i w kierunku Opola. Większość 

pociągów dalekobieżnych zamiast przez Kędzierzyn-Koźle przejeżdża przez Strzelce Opolskie, a część z nich 

nawet nie zatrzymuje się na tej stacji. Uprzejmie prosimy o szczegółowe zajęcie się tą sprawą i przywrócenie 

połączeń dalekobieżnych mieszkańcom tego ponad 50-tysięcznego miasta. 

Z wyrazami szacunku 

Halina Bieda 

Beniamin Godyla 


